
Delegat Stjepan Krešić postavio je dva pitanja Vijeću ministara BiH koja glase: 

1. Šta Vijeće ministara BiH namjerava preduzeti za zaustavljanje projekta 

Hidroelektrana Dubrovnik II. jer je taj projekat štetan za dolinu Neretve (Ravno, 

Čapljina, Metkovići, Opuzen) i za Elektroprivredu HZHB d.d. Mostar? 

2. Kada će Vijeće ministara BiH problematizirati Ugovor o korištenju voda Buškog 

jezera od strane HEP-a, te zadužiti nadležnu elektroprivredu (EPHZHB d.d. 

Mostar) za pripremu novog ugovora o korištenju voda?  

 


